

QUESTIONNAIRE

Complete name of the enterprise company

Cherkasy Research and Production Center for Biological Plant Protection Limited Liability Company

Name, surname and position of the managing director of the enterprise/company

General Director: Sergii Zubachov

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign partners (postal address, e-mail, telephone/fax)

3 Geronimivska Str., Geronimivka, Cherkasy district, Cherkasy region, 19601

Tel/fax: (0472) 55-09-83, 55-09-89, 55-09-94

E-Mail: Cherkassubiozahust@mail.ru

Contact person: Petro Halymonyk - First deputy general director

Enterprise/company profile

Promotion and manufacture of environmentally safe plant protection methods against pests and diseases. The company produces the following:

- natural insect entomophage – Trichogramma, which preserve agricultural crops from pests by 20-40%;

- Biological products against mouse rodents, diseases;
- biological plant growth stimulators for legumes, technical, vegetable and fruit-and-berries crops.

The company registered 5 biological plant protection products for use in organic farming; all these products meet the European Union standards according to EC Regulation № 834/2007 and № 889/2008.

If the enterprise/company already exports to foreign markets?

Which products/services?

The company operates in 15 regions of Ukraine. Has no business abroad yet.

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations ? Which products / services your enterprise/company is ready to export?

All countries in Europe, Asia, America - export of biological agents to protect crops.

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the enterprise/company regarding your participation?

Realization of biological products. Foundation of joint ventures, distribution companies and other agents to promote organic production and realization of non-hazardous biological production technologies.

АНКЕТА

Полная название предприятия

**Общество с ограниченной ответственностью «Черкасский
научно-производственный центр по биологическому защиты растений»**

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

Генеральный директор Зубачев Сергей Романович

*Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с
иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, т елефон факс).*

ул. Геронимовская 3, с. Геронимивка, Черкасский район,

Черкасская область, 19601.

тел. / факс: +380 (472) 55-09-89, 55-09-83.

E - Mail: [Cherkassubiozahust @ mail. ru](mailto:Cherkassubiozahust@mail.ru)

Контактное лицо: Халимоник Петр Михайлович - Первый заместитель генерального директора.

Краткая информация о предприятии.

Пропаганда и внедрение в производство экологически безопасные методы защиты растений от вредителей и болезней. Предприятие производит: естественную насекомое энтомофага - трихограмму, которая сохраняет урожай сельскохозяйственных культур на 20-40% от вредителей; Биологические препараты от мышевидных грызунов, болезней; а также биологические стимуляторы роста растений на зернобобовые, технические, овощные и плодово-ягодные культуры.

Предприятие зарегистрировало 5 биологических средств защиты растений для использования в органическом сельском хозяйстве, которые соответствуют стандартам Европейского союза в соответствии с постановлением ЕС № 834/2007 и № 889/2008 г.

На рынках каких стран предприятие уже осуществляет экспорт; какой продукции/услуг?

Предприятие работает в 15 областях Украины. За рубежом пока не работает.

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной деятельности; виды продукции услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

Все страны Европы, Азии, Америки - экспорт биологических препаратов для защиты сельскохозяйственных культур.

Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют предприятие с точки зрения участия в них?

Реализация биологических препаратов. Создание совместных предприятий, дистрибьюторских фирм и других агентов для пропаганды органического производства, и реализации безвредных биологических технологий выращивания.